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Hei. 
Etter tlf samtale, sender eg kart med nokonlunde skravert felt der det vil vere mogeleg å ha masse deponi. 
Det vil vere betydegelt større areal enn det som er skissert i kommunen sitt forslag. 
Det som vil vere positivt med geitaboten er att her kjem alt avsig fra massane samla ut på ein plass. 
Der det vil kunna vere mogelegt å lage sandfangs kammer og det vil kunna takast målingar og finpartiklar 
vil kunne fangast opp. 
For eventuelt vidare etterbruk av massane, ligg geitaboten avsides og det vil ikkje vere problematikk med 
støv og støy ved knusing av masser. 
Også kommunen eiger eit område her som vil vere egna til mellomlager for vaksdal kommune. 
Vegen inn er muligens ei utfordring, men har snakka med kåre olav aldal på vegvesnet om dette. 
Han seier att om dette kan verte realisert vil det vere mulighet for att  vegvesenet går inn og utbetrar 
vegen til ein viss grad. 
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